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Møtereferat 

12.08.2021 

Tidspunkt 

Styremøtet i Nes JFF ble avholdt kl.18.00 den 12.08.2021 på Røde kors huset. 

Til stede 

Erling Brekke, Tor Dalevold, Torbjørn Erntzen, Ove Corneliussen, Lillian Holden, 

Thomas Gundersen, Grethe Sandsmark, Mike Tony Bråten og Kåre Peder 

Rasmushaugen 

Ikke til stede 

Sverre Hamre 

Godkjenning av innkalling 

Ingen kommentarer til innkalling. Mike Tony fikk ikke ordinær innkalling, dette 

ordner Thorbjørn fortløpende. Sakslisten er: 1. Jaktkort/betaling, 2. Søknad om å 

legge til ekstra jeger på storviltlag, 3. Åpning riflebanen, 4. Medlemsmøte i 

august/september, 5. Eventuelt. 

 

Sak 23/21 Jaktkort/betaling 

- Terje Klevjer har betalt for kort i Storeli feltet, men har i utgangspunktet ikke 

blitt tildelt dette. Innbetalt beløp vil bli tilbakebetalt til Terje Klevjer. Det er 

også betalt for mye for Øyvind Sætren og Beate Løken, dette blir også ordnet 

opp i. Tor Tar ansvar for dette. 

- Mike Tony ønsker å kjøpe ett rådyrkort dersom det er ledig. Forslag er at 

dette blir avgjort av jaktgruppa, og avgjørelsen blir at Mike Tony får kort på 

rådyr. Totalt vil det være tilgjengelig maksimalt 30 kort i Nes JFF. 

- Det er kommet beskjed om at bommen til Svartepytt er låst, men den skal 

være og er åpen fra grunneiers side. Kåre Peder har sjekket opp dette og 

bekrefter at bommen er åpen. 

- Det er kommet forslag om å øke antall hjortekort fra Espen Engelstad, dette er 

en sak vi må ta opp igjen. Dette må tas nærmere i øyesyn i forhold til kvoter 

og historisk avskyting. 

- Det er blitt diskutert om modell for kommunikasjon mellom storviltlag og 

hjortekortholdere, og vi ønsker å forsette slik det er per i dag, der det er en 

felles plattform på Facebook (samme som sesongen 2020) hvor en melder fra 

om hvor en jakter i forhold til storviltlagene. Dette for å få en sikrere jakt for 

alle deltagere. 

- Betalinger av kort ser ut som at samtlige har betalt innenfor fristene. 

Jaktgruppa tar denne saken seg imellom om det forefinnes avvik. Forskudd på 

Storviltjakten har vært satt til 4000,- + mva per dyr fra grunneierlaget. Det er 

kun blitt betalt inn 4000,- eks mva per dyr. 
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Sak 24/21 Søknad om å legge til ekstra jeger på storviltlag 

- Styret må stemme om dette, og tre av styrets medlemmer er i denne saken 

inhabile. Saken gjelder om Erling Brekke får delta i laget til Roger Andersen 

etter for sen søknad om dette.  

- Kåre Peder Rasmushaugen, Tor Dalevold og Erling Brekke er inhabile i 

denne saken.  

- Resultatet er som følger: Enstemmig vedtatt at dette er greit. 6/6 

stemmer. 

Sak 25/21 Åpning riflebanen 

- Thorbjørn har hatt litt med dette å gjøre i sommer. Det begynner å bli litt 

trykk på dette.  

- I høst vil det bli noe mindre tilgjengelig for Thorbjørn, og han ønsker flere 

med seg. Mike Tony, Thomas, Kåre P (ut august), Lillian, Erling stiller opp 

for å bli med på dette. Disse kontrolleres som storviltkontrollører. Forsøker å 

ha det åpent Tirsdager og Onsdager kl.18.00. 

- Det må klippes på banen da det er mye gress og tilvekster der. Dugnad må 

settes opp på banen, slik at dette blir utført. Torsdag 18.08.21 stiller de som 

kan i styret for å gjøre en innsats. Rygddesagen må repareres, og denne må 

leveres til Nor Kro, Dette ordner Erling. 

- Sikkerhetsmal er hengt opp for allmenheten, og oppdatert etter hendelsene 

tidligere i sommer. Diskusjon vedrørende disse hendelser og eventuell 

etablering av bane for lengre hold enn 100 meter vil gjennomføres. Dette tas i 

Riflegruppa. 

- Det er funnet skarp ammunisjon på banen både rifle og hagle. Dette må vi 

passe på, og eventuelt vurdere en form for avvikshåndtering av dette. 

Riflegruppa og haglegruppa tar seg av dette også, og lager ett opplegg for 

dette. 

- Tomhylser må returneres til gjenvinning. Thomas og Erling ser på muligheter 

for å levere dette til mottak. 

Sak 26/21 Medlemsmøte i august/september 

- Nå er vi alt godt inn i August, og Lillian som hadde ansvar for dette fremmer 

forslag om å ta dette noe senere på høsten. Dette er styret enig i, og vi får tid 

til å tenke litt på eventuelle aktiviteter. Tidspunkt oktober/november er 

foreslått. Lillian kommer med forslag på neste styremøte. 
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Sak 27/21 Eventuelt 

- Det må noen inn på IKT siden i foreningen. Foreløpig dekker Lillian tar 

Facebook redigering, og Ove fortsetter nettsiden. Vi kan på sikt gå gjennom 

hvordan man administrerer nettsiden for de som ønsker dette. Videre IKT må 

vi på sikt vurdere i forhold til behov og løsning. Dette jobbes det mer med. 

- Det er ønske om vinterjakt etter Jul fra grunneierlaget. Jegere blir dermed 

ikke ansvarlig for det økonomiske i denne vinterjakten, og kjøttet skal fraktes 

til mottak for dette i henhold til grunneierlaget. 

- Det er betalt ut noe som er kalt «håndpenger», ca. 18000,- Dette er betaling 

for haglene som er kjøpt inn. 

- Ettersøksavtalen inkluderer elgjakt og hjortejakt. 

- Det har vært noe kluss med koden på båten og betaling av denne på 

Trytetjern. Erling ønsker å ta betalingen direkte for dette, og overføre til 

kasserer selv for å ha kontroll med dette. 

- Gapahuken på langetjern må gjøres ferdig. Det trengs to-tre mann for å ordne 

dette ett par tre timer. Erling, Tor og Thomas ordner dette. 

- Det har vært en marinebiolog med på befaring i vannene våre. I Breiskartjern 

er det muligheter for å få til noe gytemuligheter. Det dreier seg om noen 

utlegg for å få til dette, ca.20.000,- for å få til dette. Forslag om å vente til 

neste år med dette. 

- Båtene må snart tas opp, og dette kan gjøres i forbindelse med fiskestopp. 

- Mail fra Janne Forsberg Noreng. Ønsker å ha aktivitet i høst med fisking og 

skyting. Dette må vi ha noen til å bli med på. Torbjørn stiller med skytingen 

rifle. Erling og Kåre Peder blir med på fiske. Sverre og Ole C. Må ta hagle. 

4H stille også med egne instruktører som har riktige papirer og 

vandelsattester. Thorbjørn tar kontakt med Janne F. Noreng om det praktiske. 

- Send gjerne over bilder til Ove i forhold til å «friske opp» nettsidene. 

- Rådyrjakt for kvinner 15.10.21 og/eller 22-24.10.21. Den 15.10 er det stengt i 

Todalen, men dette må avklares med jaktledere for årets storviltjakt. Dette 

diskuteres på neste styremøte, og avklares nærmere da. Todalshytta blir også 

aktuell å benytte den helgen som settes. Også ønskelig å få til en jaktleder for 

denne jakten. 

- Hytteutvalget har startet med arbeider på Todalshytta.  

- Hundegruppa ruller og går. Fått inn forslag om en plass gruppa kan møtes og 

slippe hund. Dette avklares nærmere i gruppa før neste styremøte, før det blir 

lagt frem som en sak i styret. 

Møte hevet 

Møtet ble hevet kl. 20.30 av møteleder Thorbjørn.  

Referert av: Ove Corneliussen 

 


